

No. 7434. AGREEMENT BETWEEN THE UNITED NATIONS AND THE GOVERNMENT OF KENYA FOR THE PROVISION OF OPERATIONAL, EXECUTIVE AND ADMINISTRATIVE PERSONNEL. SIGNED AT NEW YORK, ON 1 OCTOBER 1964<sup>1</sup>

---

TERMINATION

The above-mentioned Agreement ceased to have effect on 26 April 1965, the date of entry into force of the Standard Agreement on operational assistance, concluded on that date<sup>2</sup> between the Organizations represented on the Technical Assistance Board and the Government of Kenya, in accordance with article VI (2) of the latter Agreement.

*Registered ex officio on 1 May 1965.*

N° 7434. ACCORD ENTRE L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES ET LE GOUVERNEMENT DU KENYA RÉGISSANT L'ENVOI DE PERSONNEL D'EXÉCUTION, DE DIRECTION ET D'ADMINISTRATION. SIGNÉ À NEW YORK, LE 1<sup>er</sup> OCTOBRE 1964<sup>1</sup>

---

ABROGATION

L'Accord susmentionné a cessé d'avoir effet le 26 avril 1965, date de l'entrée en vigueur de l'Accord type d'assistance opérationnelle conclu à cette date<sup>2</sup> entre les Organisations représentées au Bureau de l'assistance technique et le Gouvernement du Kenya, conformément à l'article VI, paragraphe 2, de ce dernier Accord.

*Enregistrée d'office le 1<sup>er</sup> mai 1965.*

---

No. 7515. SINGLE CONVENTION ON NARCOTIC DRUGS, 1961. DONE AT NEW YORK, ON 30 MARCH 1961<sup>3</sup>

ACCESSION

*Instrument deposited on:*

29 April 1965

ETHIOPIA

(To take effect on 29 May 1965.)

---

N° 7515. CONVENTION UNIQUE SUR LES STUPÉFIANTS, 1961. FAITE À NEW YORK, LE 30 MARS 1961<sup>3</sup>

ADHÉSION

*Instrument déposé le:*

29 avril 1965

ÉTHIOPIE

(Pour prendre effet le 29 mai 1965.)

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 511, p. 199.

<sup>2</sup> See p. 50 of this volume.

<sup>3</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 520, p. 151; Vol. 523, p. 349; Vol. 530 and Vol. 531.

---

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 511, p. 199.

<sup>2</sup> Voir p. 50 de ce volume.

<sup>3</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 520, p. 151; vol. 523, p. 349; vol. 530 et vol. 531.